
Verslag inloopavond 
Op maandag 14 oktober 2024 vond een inloopavond plaats voor de aanwonenden en buurtbewoners 

van het initiatief voor het zonneveld IJsselstein. Het gemeentelijk beleid schrijft voor dat huishoudens 

tot 500 meter afstand van het plangebied betrokken dienen te worden bij het proces. Indien deze 500 

meter grens strikt zou worden toegepast ten westen van het plangebied zou de grens midden door de 

woonwijken lopen. Om deze reden is ervoor gekozen om de grens ruim te interpreteren en een wat 

verder weg gelegen logische lijn aan te houden. Dit betekent concreet dat  alle huishoudens ten westen 

van het plangebied tot aan de Parklaan/Tuinsingel konden deelnemen aan de inloopavond. Deze 

huishoudens hebben een brief ontvangen waarin ze konden aangeven of ze aanwezig wilde zijn bij de 

inloopavond. De huishoudens die dit aangaven ontvingen vervolgens via de mail een link waar ze zich 

konden aanmelden.  

De avond vond plaats in het Fulcotheater in IJsselstein. Bij de bijeenkomst waren namens de 

initiatiefnemer meerdere partijen aanwezig: de landschapsarchitecten van Feddes-Olthof, de 

energiecoöperatie Lek en IJssel Stroom en  BHM Solar. Ook de gemeente was vertegenwoordigd. 

Gedurende de avond zijn vragen beantwoord, zorgen besproken en is input opgehaald. Er werd gebruikt 

gemaakt van een zogenaamde ‘praatplaat’ van het plangebied en omgeving.   

Er hadden zich 25 huishoudens aangemeld voor de inloopavond. Hierbij kon aangegeven worden met 

hoeveel personen elk huishouden zou komen. Er hadden zich hierdoor uiteindelijk 33 personen 

aangemeld. Van de 25 huishoudens die zich hadden aangemeld zijn er 19 gekomen naar de 

inloopavond, bestaande uit 22 personen. Zes van deze huishoudens wonen direct aan het plangebied 

(gedefinieerd in het participatieplan als aanwonenden).  

Er waren drie tafels waar aanwezigen in gesprek konden gaan met de gemeente, de 

landschapsarchitecten en mensen van BHM Solar en de energiecoöperatie.  De praatplaat lag op tafel 

en mensen konden deze bekijken en input leveren. Alle partijen namen een actieve rol in het gesprek, 

gaven antwoord en stelden vragen.  

De vragen die zijn gesteld worden hieronder beschreven, met ook de strekking van het gegeven 

antwoord. Naast de vragen die zijn gesteld zijn er ook wensen en zorgen geuit. Deze staan verderop in 

het verslag beschreven. Er is hierbij een opsomming gemaakt van alle wensen en zorgen die zijn 

besproken tijdens de inloopavond. Al deze wensen en zorgen zullen worden meegenomen in het 

verdere proces. Er zullen hierbij telkens verschillende belangen moeten worden afgewogen. De 

belangen die meegenomen worden, zijn bijvoorbeeld de belangen van de verschillende omwonenden, 

de gemeente en de provincie. Daarnaast zullen ook de belangen van biodiversiteit en natuurversterking 

een rol spelen. Ten slotte is ook veiligheid belangrijk en spelen ook financiële belangen mee, anders is 

het initiatief niet haalbaar. 

 

  



Opgehaalde input 

Vragen  

• Wat is het beleid ten aanzien van zonnevelden? 

o Strekking antwoord: Er is Europees en nationaal beleid wat voorschrijft dat Nederland in 

2050 klimaatneutraal moet zijn. Binnen de Regionale Energie Strategie (RES) heeft de 

gemeente IJsselstein een doelstelling van 50 GWh duurzame elektriciteit op een 

grootschalige manier op te wekken vanaf 2030. Aangezien de gemeenteraad heeft 

besloten voor 2030 niet in te zetten op windenergie, dient de ambitie te worden 

gerealiseerd middels zonnepanelen op dak en op land. De gemeente heeft verschillende 

gebieden aangewezen die geschikt zijn voor zonnevelden.  

• Waarom willen jullie het zonneveld naast een woonwijk plaatsen en niet ergens in het 

buitengebied of langs een snelweg?  

o Strekking antwoord: Voor elke locatie zijn voor- en nadelen te benoemen. De ambitie van 

de gemeente IJsselstein is zo hoog dat er meerdere locaties nodig zijn.  

• Zijn er niet betere locaties voor zonnevelden in IJsselstein? Er is bijvoorbeeld veel 

landbouwgrond langs de Noord-IJsseldijk 

o Strekking antwoord: Zoals hierboven beschreven heeft de gemeente verschillende 

gebieden  aangewezen die geschikt zijn voor zonnevelden. Het is dus niet zo dat dit de 

enige plek is waar mogelijk een zonneveld komt. Daarnaast zijn initiatiefnemers en de 

gemeente ook afhankelijk van grondeigenaren die hun grond willen inzetten. 

Grondeigenaren kunnen hiertoe niet worden gedwongen.  

• Waar wordt het zonneveld aangesloten? 

o Strekking antwoord: Hiervoor zijn verschillende opties mogelijk. De mogelijkheden die nu 

worden onderzocht zijn het aansluiten bij het industrieterrein of de trambaan. Het 

alternatief is het zonnepark aansluiten op het middenspanningsstation in het noorden 

van IJsselstein.  

• Hoe zit het met netcongestie? 

o Strekking antwoord: De doorlooptijd van dit soort initiatieven is vrij lang. De verwachting 

is dat wanneer dit initiatief kan worden aangesloten, de problematiek met netcongestie 

veelal is aangepakt en het project kan worden aangesloten.  

• Heeft het zonneveld invloed op de zonnepanelen op daken van particulieren? 

o Strekking antwoord: Het initiatief krijgt een eigen kabel waardoor het geen directe 

invloed heeft op de zonnepanelen van mensen thuis, die verbonden zijn met een 

laagspanningskabel. 

• Is er een kans dat de omwonenden last krijgen van schittering van de panelen?  

o Strekking antwoord: schittering is alleen mogelijk op specifieke momenten, als de zon in 

een bepaalde hoek staat. De panelen worden in een relatief lage hoek geïnstalleerd  

waardoor het licht op de meeste momenten naar boven wordt gekaatst. De panelen 

worden voorzien van een folie of coating die schittering verminderd. Landschappelijke 

inpassing kan zorgen dat schittering verder verminderd.  BHM Solar kan een onderzoek 

laten uitvoeren om de mogelijke schittering te laten vaststellen als daar behoefte aan is. 

De resultaten zullen dan met de aanwonenden worden gedeeld. Met deze resultaten kan 

BHM Solar eventueel maatregelen nemen, mocht dit nodig zijn.   

• Hoe worden de omwonenden op de hoogte gehouden van alle ontwikkelingen? 



o Strekking antwoord: Er zullen in ieder geval nog twee inloopavonden volgen. Ook kunnen 

er keukentafelgesprekken worden ingepland met de direct aanwonenden als daar 

behoefte aan is. Alle buurtbewoners die hebben aangegeven op de hoogte gehouden te 

willen worden zullen eens in de zoveel tijd een mail ontvangen met de ontwikkelingen van 

het project. Ook wordt de website up to date gehouden. Neem vooral contact met ons op 

als u vragen heeft of iets mee wil geven.  

• Hoe werkt het met investeren in het project?  

o Strekking antwoord: Er kan via de energiecoöperatie geïnvesteerd worden in het project. 

Er zal later in het proces ook nog een inloopavond komen die gericht is op de financiële 

participatie.  

• Gaan jullie nog gebruik maken van batterijopslag?  

o Strekking antwoord: We houden de optie open om hier ook een batterij te plaatsen. Het is 

nu nog lastig in te schatten of dat dat daadwerkelijk gaat gebeuren. 

Wensen/zorgen 

• Van alle initiatieven is een zonneveld het meest wenselijk/het minst erg. 

• Zet de panelen niet direct aan de Hogebiezendijk. 

• Geen zicht op de panelen vanaf de Hogebiezendijk.  

• Houdt mensen op de hoogte van het proces. 

• Er is behoefte aan een wandelpad bij de Hogebiezendijk. Er is nu alleen een fietspad. Het 

fietspad is ook slecht verlicht dus houdt bij een eventueel wandelpad ook rekening met 

verlichting. 

• Maak gebruik van de veetunnel.  

• Er is geen wandelpad tussen de bushokjes. 

• Kijk of er mogelijkheden zijn voor speelfaciliteiten zoals een natuurlijke speeltuin, 

kinderboerderij en uitkijkpost/boomhut. 

• Kijk of er mogelijkheden zijn voor wijktuinen of moestuinen. 

• Zorg voor een rustplek voor recreanten/fietsers/wandelaars. 

• Houdt rekening met schittering. 

• Voorkom geluidsoverlast van de installaties. 

• Natuur, biodiversiteit en natuurlijke oevers zijn belangrijk. 

• Behoudt de groene uitstraling, in de vorm van een stadspark, bos of wilde natuur. Waar ruimte 

is voor biodiversiteit, wilde bloemen, hagen en fruitbomen. 

• Lever de opgewekte stroom aan de bewoners van IJsselstein. 

• Ontneem de panelen geheel uit het zicht. 

• Plaats de ingang van het zonneveld aan de kant van het industrieterrein. 

• Zorg voor een goed uitzicht voor de omwonenden. 

• Lever geen stroom aan Westfort. 

• Kijk of er samengewerkt kan worden met de plaatselijke schapenherder. 

• Combineer meerdere functies zoals recreatie of batterijsystemen. 

• Kerstverlichting moeten nog steeds blijven branden in de Gerbrandytoren. 

• Participatie moet beter dan bij vorige initiatieven. 

• Er is al zo weinig groen in IJsselstein, zeker in Zenderpark. En dan verdwijnt dit groen ook nog.  

• Let op de hoge woningen in de woonwijken ten westen van het plangebied. Het uitzicht wordt 

nu een zwart vlak in plaats van het groene uitzicht. 

• Houdt rekening met veiligheid en ga in gesprek met de ODRU 



• IJspegels vanaf de tuidraden kunnen soms ver van de toren vallen en schade aanrichten, houdt 

hier rekening mee 

• De Gerbrandytoren wordt gezien als een landmark, een icoon dat thuis betekent voor velen. 

Neem dit mee. 

• Hogebiezenpark wordt veel gebruikt voor wandelen. Mensen vinden dat er in dit park te veel 

hoog riet en te weinig kruidenrijk grasland is. Ook willen ze liever natuurlijke paden in plaats 

van betonpaden.  

• Breng het oude karakter van dit gebied terug, met een fruitboomgaard. 

• Maak een link met andere wandelgebieden zoals ten zuiden van de provinciale weg of het 

IJsselbos. 

• Zorg dat de panelen niet te hoog worden.  

Bovenstaande wensen worden onderzocht op haalbaarheid en waar mogelijk meegenomen in het 

eerste ontwerp. Ook de benoemde zorgen proberen wij zo veel mogelijk weg te nemen middels het 

eerste ontwerp. Dit ontwerp wordt bij de volgende inloopavond besproken.  

 

 

 



 

 

 

 


